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Abstract (en)
A foldable container made of an integral punching blank for bottles arranged vertically in two rows, having a carrying opening in the lid which is
formed from several layers of the blank material situated above one another, it being possible to fold a pre-punched, double-grooved flap (11) from
the lid wall (16) forming the top layer through recesses, in the remaining lid wall parts, forming the carrying opening into the interior of the container.
In this position, the flap (11) is fixed by a bottle so that the wall parts forming the lid cannot open on their own. Furthermore, the invention relates to
an adhesive closure or adhesive strip for a package of this type. <IMAGE>

Abstract (de)
Faltschachtelbehälter aus einem einteiligen Stanzzuschnitt für in zwei Reihen stehend angeordnete Flaschen, mit einer Trageöffnung im Deckel, der
aus mehreren übereinanderliegenden Lagen des Zuschnittmateriales gebildet ist, wobei aus der die oberste Lage bildenden Deckelwand (16) eine
vorgestanzte, doppelt genutete Klappe (11) durch die Trageöffnung bildende Ausnehmungen in den übrigen Deckelwandteilen in's Behälterinnere
faltbar ist. In dieser Lage wird die Klappe (11) von einer Flasche festgehalten, so daß die den Deckel bildenden Wandteile sich nicht selbsttätig
öffnen können. Die Erfindung betrifft weiters einen Klebeverschluß bzw. Klebestreifen für eine derartige Verpackung.
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